

## **A-Sha Dry Noodle Products 阿舍食堂產品**

**All A-Sha Products are made in Taiwan. 所有阿舍產品皆臺灣製。**

NOTE: These noodles MUST BE BOILED. Because A-Sha Dry Noodle is air-dried and not fried, cooking is required. Please refer to instructions on packaging. Shelf life is 18 months.

溫馨小提醒：阿舍乾麵系列是需要水煮的，麵條都是風乾的，沒有油炸過，所以必須要在滾水裏煮一下。包裝上有更詳細的煮麵指導。保存期限十八個月。

### **Tainan Noodle - Sesame Paste**

Sesame Paste Flavor is another of the distinct flavors of the Taiwanese culinary landscape. The sesame flavor is unmistakable, and provides a thicker sauce base to pair with the noodle. The noodle is a thin noodle, slightly thicker than the QQ style. It provides a thicker base for the sauce. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **臺南麵條麻醬風味 (奶素)**

麻醬風味是在臺灣食譜上一種特別的風味。厚厚一層麻醬刷在麵上，讓人充分體驗麻醬的香氣。臺南麵條是一種相對比較細的麵，但比QQ麵條略粗。醬汁厚重。每個包裝內含5包乾麵。

### **Hakka Flat Noodle - Spicy**

Hakka Flat Noodle - Spicy Flavor is also known as "Ma-La" flavor. The sauce is extremely fragrant and not for the faint of heart. The spiciness is its trademark and its aromatic spices have a distinct and addictive flavor. The Noodle is a wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **客家板條麻辣口味**

濃香的漿汁，讓人難以忘懷的口味。麵條大概一指寬，鮮香麻辣，綿密的質地。每個包裝內含5包乾麵。

### **Hakka Flat Noodle - Vegetarian Spicy**

Hakka Flat Noodle - Vegetarian Spicy Flavor is a full vegetarian spicy flavor noodle. The sauce is extremely fragrant and not for the faint of heart. The spiciness is its trademark and its aromatic spices have a distinct and addictive flavor and fully vegetarian. The Noodle base is a wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **客家板條麻油辣口味 (奶素)**

直擊人心的香辣，讓人流連忘返，吃了還想吃。麵條大概一指寬。以辣為標誌，綿密的質地。每個包裝內含5包乾麵。

### **Hakka Flat Noodle - BBQ (Sa Tsa)**

Hakka Flat Noodle - BBQ Flavor is one of the most traditional tastes of Taiwan. The BBQ flavor also known as "Sa Tsa" has an unmistakable flavor and essence of Taiwanese cuisine. The Noodle base is a wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **客家板條沙茶口味**

沙茶是最傳統的臺灣道地口味，很多時候都會在臺灣串燒中出現。麵條大概一指寬，綿密的質地。每個包裝內含5包乾麵。

### **Hakka Flat Noodle - Spicy BBQ (Sa Tsa) New Flavor**

Hakka Flat Noodle - BBQ Flavor is one of the most traditional tastes of Taiwan. The BBQ flavor also know as "Sa Tsa" has an unmistakable flavor and essence of Taiwanese cuisine. The Noodle base is a wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **客家板條辣沙茶口味 新口味**

沙茶是最傳統的臺灣道地口味，很多時候都會在臺灣串燒中出現。麵條大概一指寬，綿密的質地。每個包裝內含5包乾麵。

### **Hakka Flat Noodle - Za Jiang**

Hakka Flat Noodle - Za Jiang Flavor is another of the distinct flavors of the Taiwanese culinary landscape. The Noodle base is a wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **客家板條炸醬口味**

炸醬是在臺灣食譜上一種特別的風味。麵條大概一指寬，綿密的質地。每個包裝內含5包乾麵。

### **Mandarin Noodle - Original (Vegetarian)**

Mandarin Noodle - Original Flavor is just what it says... the original flavor of Taiwan tradition. Simple, yet satisfying... sesame oil and soy sauce make up this original flavor. The Noodle is a medium-wide noodle, that goes down easy with a light texture. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **外省乾麵原味 (奶素)**

是臺灣傳統味道。簡單的麻油和醬油配合，組成了令人驚奇的味道。外省乾麵大概半指寬，質地香滑。每個包裝內含5包乾麵。

### **Mandarin Noodle - Onion Flavor**

The taste is unmistakably Taiwanese of fresh fried onion. The Noodle is a medium-wide noodle, that goes down easy with a light texture. Each Unit of sale contains 5 individual packages of Dry Noodle.

#### **外省乾麵油蔥口味**

傳統的臺灣油蔥味道。外省乾麵大概半指寬，質地香滑，讓你愛不釋口。每個包裝內含5包乾麵。

### **Black Sesame - Sesame Paste Flavor (Vegetarian)**

Our Black Sesame Noodles is paired with a thick sesame sauce that pulls a thicker texture together to combine the best Sesame flavor qualities. The Noodle is a medium-wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 4 individual packages of Dry Noodle.

#### **黑芝麻麵-麻醬風味**

將香醇濃郁的白芝麻不停研磨至芝麻油份及香氣完全釋放，入口即被綿密的醬汁征服，隨即而來的香氣更是令人著迷不已。黑芝麻麵大概半指寬，質地香滑，讓你愛不釋口。每個包裝內含4包乾麵。

### **Baby Grass Noodle - Toona Sauce (Vegetarian)**

Our Baby Grass Noodles with Toona Sauce bring out a fresh, earthy flavor. An extra source of fiber and a light healthy taste. The Noodle is a medium-wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 4 individual packages of Dry Noodle.

#### **牧草麵-香椿風味**

麵粉中加入翠綠的新鮮牧草，採下香椿的嫩葉待乾燥後磨成細粉製成清爽濃郁的醬汁，香醇的味道讓您回味無窮！天然蔬食入麵，營養攝取100%。牧草麵大概半指寬，質地香滑，讓你愛不釋口。每個包裝內含4包乾麵。

### **Carrot Root Noodle - Original Sauce (Vegetarian)**

Our Carrot noodles deliver a light taste with extra vitamins to help your eyesight at the same time! Paired with our classic and authentic Original Sauce. The Noodle is a medium-wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 4 individual packages of Dry Noodle.

#### **胡蘿蔔麵原味**

只要一口，即能感受清甜而不死鹹的風味，而後更有淡淡麻油清香充斥於口中，回甘清爽好滋味讓您元氣滿載！胡蘿蔔麵大概半指寬，質地香滑，讓你愛不釋口。每個包裝內含4包乾麵。

### **Vine Tomato Noodle - Tomato Sauce**

Our NEW Tomato infused Noodles with our NEW Vine Ripened Tomato Sauce. An especially robust sauce that brings out a lively Tomato flavor from the freshest selection of each harvest. Similar to the A-Sha Dry Noodle product line, the Vine Ripened Tomato Sauce can be made as a dry dish noodle, but it is the first sauce flavor that we DO recommend trying as a soup noodle as well! The Noodle is a medium-wide noodle, with a firm texture. Each Unit of sale contains 4 individual packages of Dry Noodle.

#### **番茄麵番茄風味**

獨家調配的香草番茄醬，一包醬可以做乾麵也可以做湯麵，只要依照個人口味加入適當的醬包，就可以來碗清爽的番茄乾麵及濃郁的番茄湯麵。番茄麵大概半指寬，質地香滑，讓你愛不釋口。每個包裝內含4包乾麵。

### **Marinated Egg**

Delicious marinated eggs with a rich savory taste from A-Sha Dry Noodle! As always, with no added preservatives and MSG... try some delicious eggs with a bowl of A-Sha Dry Noodles today! Each Unit of sale contains 5 individual sealed eggs.

#### **納涼亭滷蛋**

長時間的滷製，使滷汁完全入味至蛋的每個角落。精緻的滷汁調料，吃起來甘甜美味。使用衛生合格之專業蛋雞，加上自然無添加的滷製，吃的安心又美味。每個包裝內含5顆單包裝滷蛋。

### **Taiwanese Pineapple Cake Gift Box**

Each of the A-Sha Large Pineapple Cake Gift Box contains 12 individually wrapped 100% Real Pineapple Cakes, completely pure and genuine and no Preservatives. The shelf life is 6 Month.

#### **阿舍鳳梨酥禮盒**

一盒有12個單獨包裝100%純正鳳梨酥，不含任何添加防腐劑。6個月保存期限。